
Verslag online JGDnetwerkraad – 3 juli 2020 

Aanwezig: Chiro Leest –Chiro Libertus – Scouts Sint-Katrom – Scouts & Gidsen Heilig Kruis  

Voor de start van de zomer werd er een online JGDnetwerkraad georganiseerd. Iedereen werd 

uitgenodigd via de nieuwsbrief, via mail en via de facebookgroep “Jeugdwerkinfo Mechelen”.  

Inhoud:  

1. Ben je klaar voor de zomer?  

2. Waar hebben jullie nood aan voor de opstart van de werking in september?  

3. Busvervoersubsidie  

4. Advies ¼ Loods 

5. Varia  

 

1. Ben je klaar voor de zomer?  

Scouts Sint-Katrom 

Vergaderden over de aanpak van de bubbels en zijn op schema voor de 

kampvoorbereidingen.  

Chiro Libertus 

Praktisch zijn ze klaar. Ze plannen nog een vergadering met de leiding om allemaal op één lijn 

te staan i.v.m. de bubbelwerking.   

Chiro Leest  

Alles is in orde.   

Scouts & Gidsen Heilig Kruis  

Zij moesten last minute van kampterrein veranderen maar da is nu helemaal in orde 

gekomen. Regels zijn duidelijk maar er komen steeds nog details bij. Ook de andere 

verenigingen geven aan dat er nog veel details zijn die pas duidelijk zullen worden in de 

toekomst of wanneer ze op kamp zijn.  

2. Waar hebben jullie nood aan voor de opstart van de werking in september?  

Er wordt een toelichting gegeven over de verdeling van de lokale middelen. Nadien wordt er 

toegelicht dat er ook bovenlokale middelen zijn ter ondersteuning van jeugd-, sport- en 

cultuurverenigingen. Er wordt meegedeeld dat er hygiënepakketten zullen voorzien. Chiro 

Leest geeft aan dat de lokale middelen voldoende waren voor het organiseren van het kamp.  

Enkele verenigingen geven aan dat er angst is voor de financiële toestand. Momenteel houdt 

iedereen het hoofd boven water maar een mogelijke tweede opflakkering van de pandemie 

zorgt voor heel wat onzekerheid.  Wanneer deze er komt en hierdoor weer heel wat 

activiteiten afgelast dienen te worden dan komen de kosten voor bv. nieuwbouw, afbetaling 

lening, … in het gedrang. Na overleg wordt aangeraden door alle aanwezige 



jeugdverenigingen om deze bovenlokale middelen in te zetten in het najaar en na een 

eventuele 2e opflakkering. Dit kunnen de verenigingen niet dragen en dan zal er gericht steun 

nodig zijn.   

De jeugddienst geeft aan om hen zeker op de hoogte te houden van de geleden verliezen. Dit 

advies wordt meegenomen in de verdeling van de bovenlokale middelen.  

3. Busvervoersubsidie  

Uit de impactbevraging stelde veel zich een vraag bij de busvervoersubsidies. Chiro Leest en 

Scouts en Gidsen Heilig Kruis geven zelfs aan dat ze hierdoor geen beroep meer doen op deze 

subsidie en ook ervoor kiezen om niet meer met de bus op kamp te gaan. Er wordt 

meegegeven dat ze als raad een advies kunnen schrijven of een vraag kunnen stellen. Omdat 

er nu maar 4 verenigingen aanwezig zijn, stellen de aanwezigen voor om dit opnieuw op te 

nemen tijdens de JGDnetwerkraad van september.  

Daarnaast wordt er toegelicht dat de subsidiereglementen opnieuw herschreven zullen 

worden. De JGDnetwerkraad zal hierbij betrokken worden. Eén van de aanwezigen geeft wel 

aan dat bij het herschrijven van de reglementen in 2018 niet veel gedaan is met het advies 

dat ze toen gaven. De vereiste, gekwalificeerde leiding, is bijvoorbeeld iets dat voor discussie 

vatbaar is.  

4. ¼ loods 

Er wordt de vraag gesteld of het aanbieden van één vierde van de Loods aan te raden is.  

De verenigingen geven aan dat dit wel handig is. Er is echter wel een grote bedenking bij. Ze 

hebben schrik dat hierdoor de loods ook sneller en vaker geboekt zal worden door 

privégebruikers.  Hierdoor loopt de agenda misschien sneller vol. De aanwezigen stellen voor 

om Mechelse verengingen een bepaalde periode te geven waarin ze de loods voor het 

komende jaar kunnen boeken nog voor de privégebruikers. Chiro Libertus haalt aan dat er 

vorig jaar een reeds gemaakte boeking geannuleerd werd omdat een stadsdienst de locatie 

ging gebruiken. Men geeft aan hier ook een advies over te willen schrijven in september.  

5. Varia  

Enkele verenigingen hebben veel vragen over her organiseren van hun evenement. Men zou 

het nuttig vinden om een online webinar te kunnen volgen over hoe je dit nu moet 

aanpakken en hoe dit verloopt.  

Er wordt de vraag gesteld of de online EHBO cursus opgenomen kan worden om later 

opnieuw te bekijken. Katrien van de jeugddienst vraagt dit na bij de organisator. Dit blijkt niet  

mogelijk.  


